



شركة بوبيان للبتروكيماويات (ش.م.ك.ع.)
BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

Date: 20th Nov. 2022

التاريخ: 20 نوفمبر 2022

Ref:

المرجع:

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ...

Subject: Disclosure of material information regarding the approval by the Capital Markets Authority on the capital restructuring of Boubyan Petrochemical Company K.S.C.P.

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن موافقة هيئة أسواق المال على إعادة هيكلة رأس مال شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع.

Pursuant to the provisions of Module 10 "Disclosure & Transparency" of the Bylaws of Law No.7/2010, as amended, attached is the Disclosure of Material Information form regarding the above-mentioned subject.

بالإشارة إلى أحكام مواد الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7/2010 وتعديلاتها مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن الموضوع المذكور أعلاه.

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق التحية و التقدير...



نواف ارحمه ارحمه- Nawaf Arhamah Arhamah
الرئيس التنفيذي للاستراتيجية والمالية- CSFO

* CC:

CMA - Disclosure Dep.

* نسخة إلى:

- السادة / هيئة أسواق المال - إدارة الإفصاح.



شركة بوبيان للبتروكيماويات (ش.م.ك.ع.)
BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

Date 20/11/2022 التاريخ

Name of the Listed Company اسم الشركة المدرجة

Boubyan Petrochemical Company K.S.C.P. شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع. عامة

Material Information المعلومة الجوهرية

Please be informed that, on Sunday 20 November 2022, the Capital Markets Authority ("CMA") has issued its approval on the capital restructure of Boubyan Petrochemical Company K.S.C.P. ("BPC") as follows:

يرجى العلم بأن هيئة أسواق المال قد أصدرت موافقتها يوم الأحد الموافق 2022/11/20 على إعادة هيكلة رأس مال شركة بوبيان للبتروكيماويات وذلك على النحو التالي:

- Reducing BPC's capital from KWD 53,482,275 to KWD 52,414,629.800 with the amount of KWD 1,067,645.200, representing 1.99% of BPC's capital, by way of cancelling 10,676,452 treasury shares, in order to execute the merger by way of amalgamation between BPC (the **Merging Entity**) and Educational Holding Company ("EDU") (the **Merged Entity**), whereby the Merging Entity will reduce its capital by cancelling some of its treasury shares.
- Increasing BPC's capital by way of in-kind increase with the amount of KWD 1,067,645.200, from KWD 52,414,629.800 to KWD 53,482,275, representing 2.04% of BPC's capital, by way of issuing 10,676,452 shares with a book value of 100 fills per shares and without premium. The new shares will be allocated to the shareholders of EDU at a swap ratio of 3.01 share of the shares of BPC for every one share of EDU.

- تخفيض رأس مال الشركة من 53,482,275 د.ك إلى 52,414,629.800 د.ك بمبلغ 1,067,645.200 د.ك، وبنسبة 1.99% من رأس المال بإلغاء عدد 10,676,452 سهماً، وذلك لإتمام عملية الاندماج بطريق الضم بين شركة بوبيان للبتروكيماويات "الدامجة" وشركة المجموعة التعليمية القابضة "المندمجة" بحيث تقوم الشركة الدامجة بتخفيض رأس المال بإلغاء جزء من رصيد أسهم الخزينة.

- زيادة رأس مال الشركة من 52,414,629.800 د.ك إلى 53,482,275 د.ك عن طريق زيادة عينية بقيمة 1,067,645.200 د.ك وبنسبة 2.04% من رأس المال عن طريق إصدار عدد 10,676,452 سهم بقيمة إسمية 100 فلس للسهم وبدون علاوة إصدار، وتُخصص لمساهمي شركة المجموعة التعليمية القابضة بنسبة مقياضة 3.01 سهم من أسهم شركة بوبيان للبتروكيماويات مقابل كل سهم من أسهم شركة المجموعة التعليمية القابضة.

Impact of the material information on the company's financial position

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

The capital restructuring will be executed after obtaining the approval of the Extra-Ordinary general assembly, and the approvals of the concerned regulatory authorities.

ستتم إعادة هيكلة رأس مال الشركة وذلك بعد الحصول على موافقة الجمعية العامة غير العادية واستكمال كافة الإجراءات الرقابية ذات الصلة.

